

Media Request Form 传媒申请表



Event Name 活动名称	
Media/Company Name 媒体/公司名称	
Primary Contact Person 主要联络人	
Company Description 公司类别	
Date & Time of Media Request 采访日期及时间	
Content distribution channels 采访内容发布位置	
Tasks Performed 履行工作	☐ Photo Shooting 相片拍摄 ☐ Video Filming 摄影拍录 ☐ Live Blog Update 现场博客更新 ☐ Others 其他: _____
Number of Media Pass Request 采访证数目	☐ (Max. 2 passes for each media, extra passes can be arranged depends on situations. 每个单位最多只提供两张采访证, 按情况而定可额外要求)

[] Media Guidelines: 1) No playing while wearing media credentials 2) No filming players' hole cards 3) Tripods require operator supervision 4) Do not disturb players while filming; Clicking this box to confirm I have read and will follow the 《Media Guidelines》 stated on the <https://playreddragon.com/> . Please provide passport copy and a profile picture for Media pass purposes along with this form and email to media@reddragon.com.ph

[] 媒体需知：1) 佩戴媒体证时不得参加游戏 2) 不可拍摄玩家手牌 3) 使用三脚架时必须有摄影师在场 4) 拍摄时不可给其他选手带来不便；点此空格确认我已阅读并会遵守在 <https://playreddragon.com/> 《Media Guidelines(赛事媒体指南)》请随此表格提供护照复印件以及个人头像照片以供媒体证使用，并发送电子邮件至 media@reddragon.com.ph。

Name 姓名:

Signature 签署:

Date 日期: